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Úvodník 1

Vážení spoluobčané, drahé sestry a bratři v Kristu,

dostáváte do rukou novoroční vydání našeho Kvasinského zpravodaje. Již tra-
dičně se na stránkách zpravodaje při příchodu nového roku k Vám spoluobčanům
obracím několika větami, a proto mi dovolte, abych si mohl s Vámi vychutnat
onu neopakovatelnou atmosféru nejkrásnějších svátků v roce.
Jsou to svátky klidu, zastavení se, zamyšlení, obdarovávání, štědrosti, pokory

a lásky, kterou právě o Vánocích o něco usilovněji hledáme než v jiném čase.
A tak podlehněme tomu kouzlu rozzářených dětských očí, vánočních stro-

mečků a zkusme vnímat tyto sváteční dny jako poselství světla, poselství naděje,
nového čistého zrození a nechejme se tímto poselstvím ovlivnit.
Byl bych rád, kdybychom se nyní o Vánocích mohli všichni v klidu zastavit,

odpočinout si, přemýšlet a soustředit se na to, co nás čeká příští rok. Vánoce pro
mnohé z nás symbolizují naději - naději do budoucna.
Protože budete číst tyto řádky již po Vánocích, přijměte dodatečně mnoho

pěkných přání vánoční nálady a věřím, že jste je prožili v klidu a životní pohodě.
Vánoce jsou za námi a nastává Nový rok, uplynulo několik dní a všechny

krásné, sváteční dny jsou pryč a nastává doba zamyšlení nad uplynulým rokem,
nad rokem, který byl plný práce, dobrých skutků, starostí o své bližní, ve znamení
mnoha událostí a změn.
Přeji nám, abychom se v novén roce zapojili do práce s plnou vervou a vší

silou dokázali, že máme svoji vesnici rádi a svoje myšlenky převáděné do činů
jsou ty nejlepší pro naši obec.
Přeji nám všem v tomto počínání nejenom svornost a pokoru, ale i vůli, energii

a odhodlání.
Každému z Vás a celé naší obci přeji, aby rok 2004 byl ve znamení úspěchů

nejenom těch osobních, ale i těch, které nás spojují.
Pavel Ulrich

starosta obce

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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Upozornění OÚ

• Upozorňujeme všechny stavitele hrá-
zek na řece Bělé, že tyto je potřeba
rozebrat ještě před jarním táním,
aby se na nich nezachytávaly kry a
nezatarasily tak řeku.

• Podobné upozornění platí i pro ma-
jitele pozemků v těsné blízkosti řeky.
Pokud si na břehy ukládáte pře-
bytečný materiál ze zahrádek nebo
domácností, uvědomte si, že takto
„zbudovanýÿ břeh je naprosto ne-
zpevněný a jakákoliv větší voda nebo
i již zmíněné kry, by mohly při jar-
ním tání utrhnout a zatarasit ná-
sledně koryto řeky.

• Dále žádáme majitele pozemků sou-
sedících s komunikacemi nebo chod-
níky, aby upravili větve stromů a
keřů tak, aby tyto nebránily v chůzi
či neomezovaly projíždějící vozidla.

-ou-

Jak jsme opravovali cestu

Už v loňském roce jsme se dozvě-
děli, že se konečně dočkáme, a dojde
i na opravu jedné z posledních obec-
ních cest. Jde o cestu „od Čiháků k
Malýmÿ, která je dlouhá přibližně 335
metrů. Celkem je kolem ní devatenáct
rodinných domků, ke každému z nich
vjezd a vstup. Dva pozemky jsou bez
stavby, ale dostat se na ně je také po-
třeba. Už při zpracovávání projektové
dokumentace jsme se dozvěděli některé
skutečnosti, které byly velmi důležité
pro konečnou úpravu nejen pojízdné
části cesty, ale zejména krajnic. V ze-
leném pruhu kolem plotů jsou uloženy
kabely telekomunikačního vedení. Aby
toho nebylo málo, tak zhruba v polo-

vině délky silnice tyto kabely přechá-
zejí z levé na pravou stranu. Telecom,
jako majitel tohoto vedení, dal v pod-
mínkách k provedení stavby i tu, že
podzemní vedení musí být nadále pod
rozebíratelným krytem, nebo v zelené
ploše. Pokud bychom chtěli zachovat
zelené okraje cesty tak, jak byly pů-
vodně, asfaltová část by pak měla od
začátku cesty šířku 3,0m. Bylo by tedy
velice obtížné vyhnout se cyklistům i
pěším. Jelikož se jedná o obytnou zónu,
v níž nesmí účastníci silničního provozu
ohrozit chodce, a též počet vjezdů a po-
třebných vstupů na sousední pozemky
je na takto krátkém úseku cesty po-
měrně velký, jsou krajnice v celé trase
provedeny ze zámkové dlažby.

I přesto, že cesta je už hotová, sta-
vební firma dílo předala a my ji můžeme
užívat, čekají nás ještě nějaké práce
příštím rokem. Bude potřeba dořešit
problémy kolem zvednutí terénu na ces-
tičce, která vede dolů k řece. Zima nám
ukáže, které z řešení přicházejících v
úvahu bude nejvhodnější.

Nakonec snad už jenom krátce. Jak
jsem již uvedla, jedná se o cestu v
obytné zóně (mimochodem ne jediné v
Kvasinách) a bude tedy dobře, když si
všichni uvědomíme, jak se v ní chovat.

-pp-

Výběrové řízení - FRB

Obec upozorňuje občany na mož-
nost získat a využít účelový fond
obce v rámci Programu poskytování
státních půjček na opravy bytového
fondu (FRB) pro rok 2004 na posky-
tování úvěrů vlastníkům obytných bu-
dov a bytů. Poskytnutí půjčky upravuje

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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obecní vyhláška:

1. Osoby, které splňují podmínky dle čl.
I odst. 1 a 2 mohou získat půjčku
z fondu výhradně na základě výbě-
rového řízení. Výběrové řízení orga-
nizuje obecní rada nebo jí zřízený a
pověřený orgán pro každý kalendářní
rok samostatně.

2. Žadatelé, kteří žádají o úvěr na zá-
kladě čl. IV vyhlášky, mají vždy
přednost před ostatními žadateli.

3. Podmínky výběrového řízení musí
být vyvěšeny a vhodným způsobem
zveřejněny. Lhůta k podání žádosti k
účasti ve výběrovém řízení se stanoví
do 31. 3. 2004.

4. Žádost musí obsahovat (možno vypl-
nit formulář žádosti, který poskytne
obecní úřad):
a) jméno nebo název žadatele, pří-
padně statutárního zástupce

b) adresu bydliště nebo sídlo práv-
nické osoby

c) přesné označení budovy nebo
stavby
- adresa, číslo popisné, číslo par-
cely;
- výpis z listu vlastnictví;
- příslušnou projektovou doku-
mentaci;
- stavební povolení nebo jiný do-
klad opravňující provést stavbu;

d) přesný popis účelu, na který je
úvěr požadován

e) odhad nákladů nebo rozpočet
stavby

f) požadovaná částka úvěru (max.
dle čl. II dodatku)

5. Obecní rada nebo pověřený or-
gán vyhodnotí předložené žádosti o
úvěry a navrhne závěr výběrového ří-

zení.
6. Poskytnutí úvěru podléhá schválení
zastupitelstvem obce. Na úvěr není
právní nárok a rozhodnutí zastupi-
telstva obce nepodléhá právu se od-
volat.

7. O výsledku výběrového řízení budou
všichni žadatelé neprodleně vyrozu-
měni. Vybraní žadatelé budou vy-
zváni k podpisu smlouvy o úvěru.
Právo na uzavření smlouvy zaniká,
pokud se žadatel nedostaví k pod-
pisu smlouvy do 30 dnů od vyrozu-
mění o výsledku výběrového řízení.

8. Výběrové řízení probíhá jen jednou v
kalendářním roce. O všech žádostech
musí být rozhodnuto najednou.

Po obdržení finanční dotace budete
včas informováni o postupu a termínech
pro čerpání přiznaných finančních půj-
ček státní dotace.

starosta

Staré baterie

Vážení občané,
vybité a nepoužitelné bateriové

články z bateriových svítilen, rádií, dět-
ských hraček a podobných zařízení jsou
klasifikovány jako nebezpečný odpad.
Proto nepatří do komunálního odpadu,
ani se nesmí nikde nekontrolovatelně
odhazovat. Proto Vás žádáme, abyste
odevzdávali použité baterie na sběrná
místa pro nebezpečný odpad. Jedno ta-
kové je v Železářství v Solnici, kde při
koupi nové baterie a odevzdání staré
je poskytována sleva z ceny nové ba-
terie. Chraňte i takto životní prostředí!
Za Vaši snahu Vám děkuje ing. Kejval,
vedoucí sběrného dvora Solnice a pro-
davači Železářství Solnice.

Kejval

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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Návrh rozpo tu obce na rok 2004č

Název rozpo tové skladbyč P íjmy – tis. Kř č Výdaje – tis. Kč
Sdílené daně 6.356,-

Výlu né danč ě 450,-

Da  za obceň 124,69

Da  z nemovitostiň 1.040,-

Poplatky 40,-

Lesní hospodá stvíř 70,- 124,-

Silnice 9.900,-+1.258,03

Odvád ní a išt ní odp. vodě č ě 80,-- 10,-

Základní škola, družina - 798,20

Mate ská školař - 180,53

T lovýchovná innostě č - 340,-

Vnit ní obchod,službyř - 70,04

Kultura 21,1 70,7

Nebytové hospodá stvíř 180,- 49,-

Bytové hospodá stvíř 730,- 1.575,-

Místní inženýrské sítě - 10,-

Ve ejné osv tleníř ě - 200,-

Územní rozvoj, komun. služby 16,- 867,-

Komunální odpady 10,- 100,-

Ve ejná zeleř ň 5,- 161,-

Sociální záležitosti - 38,-

Pe ovatelská službač 830,- 809,30

Dobrovolní hasi ič 6,- 165,-

Zastupitelské orgány 930,80

Místní správa 10,- 1.103,50

Ostatní fin. operace 166,- 204,68

Splátky úv ruě 447,- 1.520,-

Finan ní rezervač 79,99 77,-

      Da ové p íjmy – t ída 1ň ř ř 8010,69

   Neda ové p íjmy – t ída 2ň ř ř 1715,09

  Kapitálové p íjmy – t ída 3ř ř  926,-

P ijaté dotace – t ída 4ř ř 10,-

B žné výdaje – t ída 5ě ř 8.274,78

  Kapitálové výdaje – t ída 6ř  9.900,- + 2.387,-

CELKEM  10.661,78 9.900,- + 10.661,78
            Záloha rok 2003                    9.900,-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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Zápisy ze zasedání zastupitelstva

Zápis
z 7. zasedání Obecního zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 22. 10. 2003

Místo konání: Požární zbrojnice v Kvasinách
Termín: 22. 10. 2003 v 17.00 hodin
Přítomno: 10 členů obecního zastupitelstva
Nepřítomno: p. Novotný, p. Šíla, omluveni – pí Krucká, p. Vavera, sl. Krunčíková
Jednání řídil: Pavel Ulrich, starosta

1. Zahájení a schválení programu

Zasedání zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecního zastupitelstva přivítal
a konstatoval, že schůze je usnášení schopná nadpoloviční většinou všech členů
zastupitelstva.
Zapisovatelkou z dnešního jednání je určena pí Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složení: p. P. Vilém, p. Ing. I. Ešpandr
Zápis z jednání ověří: p. Mgr. V. Kalous, p. J. Štěpánek

Starosta Pavel Ulrich přečetl program podle jednotlivých bodů a vyzval členy,
zda má někdo k dnešnímu programu nějaké připomínky. Připomínky neměl nikdo
žádné.
Usnesení: ZO schvaluje program zasedání
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

2. Kontrola minulého usnesení

Starosta přečetl usnesení z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne
15. 9. 2003.

Vnitroorganizační směrnice

U bodu č. 5/57/2003 týkající se vnitroorganizačních směrnic se zastavil a
požádal o konečné schválení. Všichni členové měli poslední verzi směrnic k dis-
pozici a byli předem vyzváni k připomínkování. Paní Ponková pouze upozornila,
že u bodu 10 (směrnice pro poskytování osobních ochranných pracovních pro-
středků) by sjednotila kapitolu údržbář a řidič TK, neboť tuto práci dělá jedna a
ta samá osoba. U kapitoly uklízečka by doplnila také pečovatelku v DPS, protože
mají nárok na stejné pracovní prostředky. Pan Ešpandr pak doplnil, že ke všem
kapitolám dopsal číslo kategorie rozdělení prací z hlediska znečištění.
U bodu č. 6 (směrnice pro poskytování a účtování cestovních náhrad) pan

Ešpandr doplnil chybějící č. vyhlášky a u stravného při pracovní cestě delší než
18 hodin upozornil na původní špatnou částku, kterou přepsal na částku, která
byla předem dohodnuta.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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U bodu č. 12 (směrnice k finanční kontrole) byl dán návrh na externí firmu
pro vnitřní audit a kontrolu. Pan Ešpandr však informoval, že si pročetl smlouvu
navrhované firmy a není s ní úplně spokojen. Myslel si, že by tato firma měla na
starosti více věcí, včetně směrnic, což nebyla pravda. Proto bylo dohodnuto dát do
směrnice, že se bude provádět vnitřní audit křížovou kontrolou mezi zaměstnanci
obce.
Další připomínky nikdo neměl.

Umístění prodejního stánku

Zastupitelé byli informování, že na schůzce rady se sl. Monikou Šimkovou bylo
dohodnuto, kde stánek bude umístěn. U zastávky U Konzumu bude přemístěna
vývěsní tabule OÚ na zadní stranu zastávky a na jejím místě bude stánek umís-
těn. Bylo také dohodnuto, že na tento stánek bude nutné stavební povolení a
následná kolaudace. Na základě této kolaudace bude možné zhodnotit celkový
vzhled stánku.

Oprava veřejného osvětlení ve středu obce

Starosta členům zastupitelstva sdělil, že oprava veřejného osvětlení byla již
dokončena. Pan Škop měl dotaz, proč se neopravily také stará světla před Ptáč-
kovými, aby bylo nové vše a ne jenom část. Paní Ponková odpověděla, že na tuto
výměnu již nebyly prostředky, ale výměna je již v plánu na příští rok i s výměnou
světel před kulturním domem.
Usnesení: ZO schvaluje dokončení vnitroorganizačních směrnic 1 až 12 na rok
2003. A pověřuje starostu zajištěním jejich vydání. ZO bere na vědomí kontrolu
minulého usnesení
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

3. Schválení výkupu pozemků

Smlouva o odkoupení pozemků se již řešila na minulém zasedání ZO, ale ne-
byla schválena, protože chyběly všechny potřebné podklady o výkupu Městem
Solnice. Proto měli potřebnou smlouvu všichni zastupitelé k dispozici k nahléd-
nutí předem. Paní Ponková znovu všem ukázala uvedené parcely na mapě. Po-
zemky, které by měla Obec Kvasiny vykoupit, byly skutečně vykoupeny za cenu
100,- Kč/m2, jako plocha zastavěná. Obec Kvasiny by měla odkoupit 660m2,
proto uvedená cena 66 000,- Kč je úměrná.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy s Městem
Solnice ve výši 66 000,- Kč a pověřuje starostu podpisem smlouvy.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

4. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí kupní na výstavbu
komunikace do Průmyslové zóny

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003
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Starosta předložil členům ZO na doporučení rady obce schválit návrh smlouvy
o uzavření budoucí kupní smlouvy na stavbu „Příjezdová komunikace do PZ S
7,5/60 – Kvasinyÿ. Po krátké diskusi s vysvětlením důvodů o odlehčení těžké
kamionové dopravy mimo obec dospělo ZO k usnesení.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy na stavbu:
Příjezdová komunikace do průmyslové zóny S 7,5/60 – Kvasiny. ZO pověřuje
starostu Pavla Ulricha podpisem této smlouvy. ZO schvaluje navýšení rozpočtu
obce v sestavě na příjmovou část v kapitole silnice 2212, položka kapitál. příjem
3129 o částku uvedenou ve smlouvě.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

5. Schválení vstupu do velkého mikroregionu „Rychnovskoÿ

Rada vstup do tohoto mikroregionu doporučila. Tento mikroregion by měl
být velký a byla by větší možnost získat dotace z evropských fondů. Členský
poplatek by měl být 10,- Kč za občana a rok. Vzhledem k tomu, že mikroregion
zatím nevznikl a nemá ani pevný název, bylo dohodnuto vstup podpořit s tím,
že schválen bude, až budou známy všechny podmínky.
Usnesení: ZO bere návrh stanov a zakladatelskou smlouvu DSO připravovaného
mikroregionu na vědomí a pověřuje starostu pokračovat v jednání o vstupu do
tohoto svazku.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

6. Různé záležitosti obce

Prodej pozemku 1300/5

O odkoupení tohoto pozemku požádal p. Biederman, jedná se o malou plochu
okolo obecního hydrantu. OZ proti tomuto odkoupení nic nenamítalo, ale bude se
požadovat přesné zaměření pozemku. Prodej pozemku bude ze zákona zveřejněn
na úřední desce
Usnesení: ZO schvaluje prodej parcely 1300/5
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Prodej hasičského motoru z PS 1500

Tento prodej doporučila rada ke schválení. Jedná se o prodej starého motoru,
který byl vyměněn za nový.
Usnesení: ZO schvaluje prodej motoru z PS 1500 nejvyšší nabídce
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Prodej 3 buněk z Olšiny

Tyto buňky se již nevyužívají a nejsou vzhledově pěkné. Pan Kalous projevil
zájem o jednu nebo dvě buňky pro školu. Bylo dohodnuto, že škola bude mít
možnost si buňku vybrat a bude mít přednost před ostatními.
Usnesení: ZO souhlasí s odstraněním a případným prodejem tří buněk z Olšiny
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
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Výstavba propustku

Obec obdržela nabídku na úpravu propustku mezi Holíkovými a Fatkovými.
Celková cena se pohybuje okolo 53 tis. Kč. Celý problém odtoku vody byl řešen i
za přítomnosti zástupců ze životního prostředí, jejich vyjádření bylo, že se jedná
o přirozený odtok vody. Vzhledem k tomu, že voda teče také přes soukromý
pozemek, na kterém by si měl terén upravit sám majitel, celková cena by se měla
pohybovat okolo 40 tis. Kč.
Usnesení: ZO schvaluje výstavbu propustku s úpravou cesty od Holíků k Fat-
kům p.č. 1287 dle nabídky s vyloučením zatrubení soukromého pozemku firmou
Vorlický
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Umístění značek „Obytná zónaÿ

Byly navrženy 4 značky „Obytná zónaÿ a to 2 tabule u Chaloupků, 2 tabule u
Hanušů na Zbrani a jedna značka „zákaz vjezduÿ u místní komunikace p.č. 38/1
Usnesení: ZO schvaluje umístění 4 značek „Obytná zónaÿ a jedné značky „Zákaz
vjezduÿ
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Smlouva na vnitřní kontrolu obce

Usnesení: ZO smlouvu o kontrolní činnosti s firmou DATAXA s.r.o. zatím ne-
uzavře
Hlasování: usnesení bylo přijato 8 hlasy členů zastupitelstva. Hlasování se zdr-
želi: p. Ing. Z. Škop, pí Ing. P. Ponková

Ustanovení inventarizačních komisí

Pan starosta předložil seznam inventarizačních komisí, který byl převzat z
minulého roku. Byla pouze vypuštěna inventura bývalého skladu civilní obrany.
V DPS nahradí pí Noskovou pí Tomášová a v místním hospodářství nahradí p.
Otčenáška p. Štěpánek.
Usnesení: ZO schvaluje složení hlavní a dílčích inventarizačních komisí pro kon-
trolu za rok 2003
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Plán rozvoje a obnovy obcí mikroregionu Bělá

Pan starosta předložil zastupitelům plán mikroregionu Bělá k nahlédnutí.
Bohužel tento materiál nebyl k dispozici předem a nemohl se s ním nikdo dopo-
drobna seznámit. Proto bylo dohodnuto zatím ještě nic neschvalovat.
Dále starosta přečetl odpověď Povodí Labe na dopis, který upozorňoval na

špatný stav řeky a splavů. V dopise sdělují, že stav řeky je v pořádku a řeka je
neustále kontrolována. Dále nabízejí případné společné místní šetření.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003



Obec informuje 9

Usnesení: ZO bere dopis od Povodí Labe na vědomí a souhlasí s místním šetře-
ním s jejich zaměstnancem
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
Dalším tématem schůze byla nabídka na zhotovení symbolů a znaků obce.

Starosta předložit nabídku k nahlédnutí. O tuto nabídku neprojevil nikdo zájem.

7. Úpravy rozpočtu obce

Proti navrženým změnám rozpočtu dle přílohy neměl nikdo žádné námitky.
Usnesení: ZO schvaluje úpravu navýšení rozpočtu dle přílohy v příjmech i ve
výdajích a pověřuje pí Šremrovou zapracováním změn do hlavního rozpočtu
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

8. Diskuse

Pan Škop se ptal na vyřešení problému velké kaluže u Tobyškovy zahrádky.
Starosta navrhl zařadit toto do návrhu plánu na příští rok. Pan Škop však trval
na vyřešení problému ihned. Nakonec bylo dohodnuto, že výstavba kanalizační
vpusti bude provedena ještě letos pomocí obecních zaměstnanců, pouze s náku-
pem potřebného materiálu.
Usnesení: ZO schvaluje výstavbu kanalizační vpusti u č.p. 252
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Starosta poděkoval zastupitelům za účast a schůzi ukončil.

Zápis

z 8. zasedání Obecního zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 15. 12. 2003

Místo konání: Kulturní dům v Kvasinách
Termín: 15. 12. 2003 v 17.00 hodin
Přítomno: 10 členů obecního zastupitelstva
Nepřítomno: p. Novotný, p. Škop, omluveni – sl. Krunčíková, p. Šíla, p. Brandejs
Jednání řídil: Pavel Ulrich, starosta

1. Zahájení a schválení programu

Zasedání zahájil pan Pavel Ulrich, který členy obecního zastupitelstva přivítal
a konstatoval, že schůze je usnášení schopná nadpoloviční většinou všech členů
zastupitelstva.
Zapisovatelkou zdnešního jednání je určena pí Myšáková.
Návrhová komise je určena ve složení: p. Kalous, p. Vavera
Zápis zjednání ověří: pí Krucká, p. Bárta
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Starosta Pavel Ulrich přečetl program podle jednotlivých bodů a vyzval členy,
aby vznesli připomínky. Připomínky neměl nikdo žádné.
Usnesení: ZO schvaluje program zasedání
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

2. Kontrola minulého usnesení
Starosta přečetl usnesení zminulého zasedání zastupitelstva konaného dne

22. 10. 2003. U jednotlivých bodů informoval zastupitele o jejich splnění či kro-
cích, které jsou ktomu učiněny.
Usnesení: ZO bere na vědomí kontrolu minulého usnesení
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
V17,15 hod příchod p. Kulštejna (oprava havarie PC na OÚ).

3. Schválení daru od Královehradeckého KÚ
Starosta členy zastupitelstva informoval, že kraj poskytne 30 000,- Kč pro

kvasinský volejbalový klub. Peníze jsou určeny na podzimní volejbalový halový
turnaj o pohár starosty Kvasin. Turnaj proběhl vtělocvičně gymnázia vRychnově
n. Kn. Smlouvy jsou již přichystány kpodpisu a po jejich podepsání a schválení
zastupitelstvem obce bude částka zaslána na účet obce.
Usnesení: ZO schvaluje dar ve výši 30 000,- Kč pro Volejbalový klub Kvasiny
od Královehradeckého KÚ na volejbalový halový turnaj a starostu pověřuje pod-
pisem darovací smlouvy
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
V17,30 příchod p. Štěpánka.

4. Schválení prodeje pozemků
Starosta sdělil o jaké pozemky se jedná a pro koho. Prodej těchto pozemků se

již projednával a bylo dohodnuto, že pozemky budou prodány za odhadní ceny.
Pouze u jednoho pozemku vázne břemeno – právo průjezdu požárních vozidel
křece. Toto právo nadále zůstává zachováno. U jiného pozemku se jedná o lesní
plochu, kde není les. Ztohoto důvodu se bude při zápisu do katastru nemovitostí
požadovat o zrušení funkce lesa na ostatní plochu.
Usnesení: ZO schvaluje prodej části parcel 182/1, 182/2 a 197/3 pro Židovi, části
parcel 182/1 a 182/2 pro p. Patzenhauera a parcely 1300/5 pro p. Biedermana
za odhadní cenu
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

5. Schválení doplnění mzdových prostředků do školy
Pan Kalous zastupitelům sdělil svůj původní záměr požádat o dofinancování

mzdových prostředků. Protože se mu ale podařilo nějaké prostředky ušetřit a
dostal větší příspěvek od Královehradeckého kraje na platy, žádný příplatek již
nepotřebuje.
Usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o čerpání mzdových prostředků ZŠ Kvasiny
za rok 2003
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
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6. Schválení smlouvy o vnitřním auditu obce

Pan Ešpandr ostatním zastupitelům sdělil, že na radu byli pozváni zástupci
firmy DATAXA, kde byly probrány podmínky smlouvy a forma vnitřního auditu
obce. Po jednání rada doporučila smlouvu sfirmou schválit.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o kontrolní činnosti obce Kvasiny a její příspěv-
kové organizace ZŠ Kvasiny u externí firmy DATAXA, s.r.o. a pověřuje starostu
jejím podpisem.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

7. Různé záležitosti obce

Odsouhlasení členů pro výběrové řízení

Výběrové řízení se bude týkat dodavatele na výstavbu příjezdové komunikace
do průmyslové zóny. Pan starosta navrhl pí Ponkovou za stavební komisy, pana
Ešpandra za finanční komisy, sebe za obec, paní Blanku Čiháčkovou, která pra-
cuje na Městském úřadě vRK na odboru regionálního rozvoje a zástupce firmy
Škoda Auto, a.s., kterého si škodovka stanoví sama. Paní Ponková navrhla, aby
tam byl někdo zkontrolního výboru, např. pan Brandejs nebo p. Bárta. Starosta
také upozornil na možnost, že by mohla být požádána o spolupráci firma, která
byla u výběrových řízení kolem povodní, která by dohlížela na formální správ-
nost všech dokumentů a kroků u výběrového řízení. Tato možnost byla vyloučena
stím, že tuto úlohu zvládne také paní Čiháčková.
Usnesení: ZO schvaluje členy a náhradníky do výběrové komise na hodnocení
nabídek na příjezdovou komunikaci do průmyslové zóny
členové komise: Pavel Ulrich, Ing. Petra Ponková, Ing. Ivan Ešpandr, Blanka
Čiháčková, zástupce Škoda Auto, a.s.
náhradníci: Ing. Václav Brandejs, Václav Kulštejn, Ladislav Bárta
Hlasování: usnesení bylo přijato 8 hlasy zastupitelstva, hlasování se zdržel: Ing.
Ivan Ešpandr, proti hlasovala: Ing. Petra Ponková

Výroba schodiště za požární zbrojnicí

Radou byla doporučena firma Stofi zKvasin. Následně vznikla malá diskuse,
jak bude schodiště vypadat. Starosta upřesnil, že bude stoupat přímo vzhůru.
Usnesení: ZO schvaluje firmu Stofi Kvasiny jako dodavatele na dostavbu scho-
diště ve stráni za požární zbrojnicí
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

Vyhláška o odpadech

Jelikož se již brzy bude měnit vyhláška o odpadech byli na jednání zastupitel-
stva pozváni 2 zástupci firmy Rund. Následovala diskuse o různých možnostech
zprostředkování likvidace odpadu. Poznatky vzalo zastupitelstvo na vědomí a
uplatní je při sestavování nové vyhlášky.
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Vstup do Mikroregionu Rychnovsko

Slečna Krunčíková vypracovala připomínky ke stanovám, které byly předány
zakladatelům tohoto mikroregionu. Vlednu 2004 se uskuteční ustavující valná
hromada, kde se budou tyto připomínky od všech obcí projednávat a budou se
zapracovávat do stanov a zakladatelské smlouvy. Ing Petra Ponková přítomným
zastupitelům jasně přednesla naše výhody vstupu a vyzvala přítomné aby vstup
naší obce podpořili.
Usnesení: ZO schvaluje vstup obce Kvasiny do dobrovolného svazku obcí sná-
zvem „Mikroregion Rychnovskoÿ a zároveň pověřuje starostu předáním připomí-
nek kzakladatelské smlouvě a stanovám DSO.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

8. Diskuse

Paní Jaroslava Krucká upozornila na to, že není věnován žádný zájem dětem
okolo 14 let, kteří nemají žádnou možnost vlastního volného místa, a proto se
zdržují na zastávkách. Bylo by proto dobré se nad tímto problémem v budoucnu
zamyslet a řešit ho.
Dále se do diskuse zapojil starosta a informoval, že bude vroce 2004 navýšena

pojistná částka u společnosti Kooperativa zpřibližně 53 tis. asi na 59 tis. Kč za
pojištění majetku obce.
Starosta poděkoval zastupitelům za účast a schůzi ukončil.

Z činnosti kulturní komise

V posledním čtvrtletí letošního roku
připravila kulturní komise mnoho hez-
kých chvil mladým i starším občanům
naší obce.

12. října jsme přivítali nové občánky
Kvasin. Tentokrát nepřišli jen rodiče
s děťátkem, ale i babičky a dědeč-
kové, sourozenci a další příbuzní a
známí. Všichni jsme se pohodlně ve-
šli do prostorného, a to odpoledne i
sluncem zalitého, loveckého sálu kva-
sinského zámku, který nám zapůjčila a
pěkně vyzdobila paní Klímová. Děku-
jeme jí touto cestou a těšíme se na pří-
padnou další spolupráci.

8. listopadu jely na představení
lední revue do Prahy dvěma auto-
busy školní děti s rodiči. Cestu uhra-
dil obecní úřad. Na pražském Výsta-
višti účastníci shlédli pohádku O Čer-
vené Karkulce. Děkujeme panu řediteli
a učitelům základní školy za účinnou
pomoc při organizaci zájezdu.

16. listopadu připravila kulturní ko-
mise divadelní představení pro malé
děti. Do našeho KD přijel pan Havel
z Vysokého Mýta s literárně hudebním
pořadem O pejskovi a kočičce podle
K. Čapka. Pan Havel je zkušený herec
a děti plně zaujal. Když chtěl veliký
zlý pes sežrat pejskovi a kočičce dort,
strhla se v hledišti bouře protestu. Měli

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 25/2003



Kultura 13

jsme radost, že se víc než 90 diváků
dobře bavilo, a proto jsme se rozhodli,
že takové představení nebude poslední.

30. listopadu se v KD Kvasiny se-
šli na již tradičním každoročním setkání
občané obce starší šedesáti let. Roznesli
jsme po obci 259 pozvánek. Na setkání
přišlo 94 pozvaných, a tak byl sál pěkně
zaplněn. Ve tři hodiny se předvedly ši-
kovné děti z kvasinské školy s pásmem
veršů Jak to bylo pohádko? Pak se ujal
mikrofonu starosta a dlouze si povídal
s přítomnými o problémech obce a od-
pověděl na několik zadaných otázek. Ve
druhé polovině odpoledne došlo i na gu-
lášek a na taneček. Hlavní ale bylo, že si
přítomní mohli pěkně popovídat a strá-
vit společně příjemné odpoledne.

-jk-

7. 12. jsme pro děti připravili dá-
rek od Mikuláše. Opět jsme pozvali
pana Havla z Vysokého Mýta. Tento-
krát však divadlo O Ferdovi Mravenci
uvedl Mikuláš. Nechal přinést od čer-
tíků veliký koš s dárkem. Z něho vysko-
čil šikovný Ferda a šel hrát divadlo. Pan
Havel měl divadélko opět pěkně připra-
vené i s obrázky z knihy Ondřeje Se-
kory. Po divadle se do sálu připloužil

starý zapomenutý čert. Byl k polito-
vání, takže se ho děti ani nebály, když
rozdával lízátka a balonky. Dospělí oce-
nili jeho komické vystoupení i pěkný
kostým.

-jk-

19. prosince vystoupil dramatický
kroužek ZŠ Kvasiny v domě s pečova-
telskou službou s pásmem veršů a ko-
led, které připravil k Vánocům. Děti se
společně s obyvateli DPS navzájem po-
těšily. Na účinkující bylo radost se dí-
vat, jak vesele zpívají. Získaly potřeb-
nou jistotu a spokojenost, že se líbí.
Nejlepší bylo, že si koledy zazpívaly
společně s vděčnými diváky.

-jk-

21. prosince vystoupili děti v KD
Kvasiny. Přesto, že několik dětí one-
mocnělo, program se vydařil. Zbylé děti
přeříkaly a přezpívaly odvážně a bez
velké přípravy i texty chybějících. Zpěv
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koled doprovodila pí. Novotná hrou na
elektrofonické varhany a Martina Ka-
lousová na flétnu. Rodiče, kteří seděli v
sále, mohou být pyšní na své děti.
K vánoční náladě přispěla vydařená

bohatá výstava, kterou připravila kul-
turní komise ve vestibulu KD. Je jistě
na místě poděkovat manželům Rýdlo-
vým, Holíkovým, Noskovým, Benešo-
vým a pp. Novotné, Fenclové, Maixne-
rové, Podstavkové, Laubové, Noskové,
Tarantové, Klapalové a p. Kalousovi za
zapůjčení skvělých exponátů a za pří-
pravu výstavy. Myslím, že se povedla a
je jen škoda, že ji neshlédlo více diváků.

-jk-

Program KD

• Sobota 17. 1. 2004 zábava - mladá
rocková kapela 4 WATTY ROCK

• Sobota 24. 1. 2004 Ples hasičů
• Sobota 31. 1. 2004 Ples učitelů
• Pátek 13. 2. 2004 Obecní ples
• Sobota 14. 2. 2004 zábava - rocková
kapela HYDRA

• Sobota 28. 2. 2004 zábava - rocková
kapela MOGUL (Pardubice)

• Pátek 5. 3. 2004 ples KD s vystoupe-
ním imitátora Faltuse

• Sobota 20. 3. 2004 zábava - rocková
kapela NANOVOR (Červený Koste-
lec)

Naši důchodci

Při společném posezení pro dů-
chodce, které se konalo 30. listopadu
2003 v Kulturním domě v Kvasinách,
se na výzvu po páté hodině sešlo ně-
kolik prvních zájemců, kteří by byli
ochotni v důchodcovském věku ještě

něco podnikat. Nechceme jenom sedět
doma, chceme se ještě pobavit, pod-
niknout vycházky dle dohody, drobné
i větší zájezdy s různým zaměřením či
cílem. Chceme ještě něco dělat nebo být
i jinak užiteční.
Vyzýváme tímto i další zájemce –

muže i ženy, přijďte rozšířit naše řady.
První seznamovací posezení bude vKD
Kvasiny ve středu 14. ledna 2004
v 16 hodin. Dobrou náladu a hodně
nápadů doneste s sebou! Těšíme se, že
nás přijde na první zákládající schůzku
mnoho! Prožívejte aktivní stáří, ne-
seďte doma, přijďte mezi nás!
Za prozatímní počáteční výbor:
Baranová, Dittrichová, Dytrtová, Krucká,
Ponková, Vašátková

Solnický pětiboj

Dne 3. prosince se vybraní sportovci
kvasinské školy zúčastnili soutěže vše-
strannosti „Solnický pětibojÿ. V tělo-
cvičně školy si kvasinské děti poměřily
síly s kamarády ze Solnice, Černíkovic a
Bílého Újezda v pěti disciplínách: šplhu
na tyči na čas, skoku z místa, házení na
koš, přeskocích přes švihadlo za 1 mi-
nutu a člunkovém běhu. Mezi děvčaty
ze 4. tříd obsadila 2. místo Bára Ešpan-
drová, mezi chlapci ze 4. tříd obsadil
2. místo Jiří Novotný, mezi děvčaty z
5. tříd obsadila 2. místo Zdenka Bene-
šová a také všichni ostatní zástupci naší
školy zasluhují pochvalu za bojovnost.

-vka-

Ples Základní školy

Ředitel Základní školy v Kvasinách
si Vás dovoluje pozvat na 2. ples zá-
kladní školy, který se bude konat v so-
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botu 31. ledna 2004 od 20 hodin v Kul-
turním domě v Kvasinách. Ples zahájí
vystoupení žáků ZŠ. Bohatá tombola.
Hrát bude skupina Tandem. -vka-

Den otevřených dveří

Ve čtvrtek 20. listopadu se konal v
kvasinské škole Den otevřených dveří.
Všichni zájemci se po celý den mohli
přijít podívat na výuku žáků a výzdobu
školy. Nabídky využili především rodiče
a jejich děti, které se chystají od září do
budoucí 1. třídy. Příchozí si prohlédli
podzimní výzdobu školy, kterou vytvo-
řily děti všech pěti ročníků se svými
učiteli. -vka-

Zápis do první třídy

Rodiče a jejich děti narozené na
podzim roku 1997 a na jaře roku 1998
zveme k zápisu do budoucí 1. třídy ve
středu 4. února 2004 odpoledne.

-vka-

Co nadělil Ježíšek v Solnici

Skončili Vánoce a
dětmi tolik očekávaný
Ježíšek již určitě plá-
nuje, co nadělí příští
rok. Vraťme se ale ješte
k letošním Vánocům,
kdy nadělil dětem a je-
jich rodičům ze Solnice

a blízkého okolí BROUČKA – nové
občanské sdružení, které se bude
věnovat rodičům a jejich dětem od
0 do 6-ti let. BROUČEK bude nabí-
zet výchovné i vzdělávací aktivity ve-
doucí k vyplnění volného času rodičů a
jejich dětí, umožní jim pobyt v kolek-
tivu a společenské vyžití. To vše pře-

devším pro rodiče na „mateřské dovo-
lenéÿ, ale také pro ostatní, kteří mají
děti předškolního věku.
BROUČEK zahájí provoz

12. 1. 2004 v 9:00 hod., proza-
tím v prostorách školní družiny
v Základní škole Solnice. Pravi-
delný provoz bude každé PONDĚLÍ,
STŘEDU A PÁTEK od 9:00 do
11:00 hodin a každé dopoledne bude
mít svoji vlastní tématiku – pondělky
budou laděny pohádkově (divadélko,
čtení, řečová výchova), ve středu si při-
jdou na své malíři a kutilové a v pátek
muzikanti, tanečníci a sportovci – bude
hudebně pohybový. Na své si přijdou
jak nejmenší tak starší děti a jejich ro-
diče (nejedná se o hlídání dětí – vstup
pouze s rodiči).
BROUČEK přichystá také ně-

kolik odpoledních či celodenních
programů – karneval pro nejmenší,
„Vyhánění zimy – Moranyÿ, výlety a
výšlapy do okolí, besedy a přednášky
pro rodiče a další.
Přijďte se tedy po Vánocích podívat

co nadělil Ježíšek v Solnici. Do školní
družiny je vchod zadem – nově přista-
věnou částí školy. Těšit se na Vás
budou zakládající členky a jejich
malí „broučciÿ.
Přejeme nový rok plný pohody,

klidu, radosti a úsměvů vašich ma-
lých „broučkůÿ.
Za OS Brouček

Mgr. Martina Kovářová

Volejbalový klub informuje

V září tedy začala nová sezóna
2003/04. Jak jsme v minulém vy-
dání zpravodaje informovali, naše dvě
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družstva žen hrají krajskou sou-
těž skupinu B a po polovině soutěže
vypadá tabulka následovně

1. Slavie HK B 12 2 40:7 26
2. SK Nové Město 11 3 35:14 25
3. TJ Sokol Zbečník B 7 7 29:30 21
4. Orel HK 6 8 24:30 20
5. AŠ Kvasiny B 6 8 21:31 20
6. Sokol Plotiště 5 9 23:32 19
7. AŠ Kvasiny A 5 9 20:29 19
8. Sokol Albrechtice 4 10 15:34 18

Dále hrají naše dorostenky Orlickou
divizi žen - okresní přebor a sbírají
zde cenné zkušenosti mezi dospělými.

1. Sokol Záměl B 4 0 12:5 10
2. Sokol Kostelec 3 1 11:5 10
3. Sokol Týniště 2 2 8:6 6
4. Sokol Dobruška B 1 3 6:9 4
5. AŠ Kvasiny-Dorky 0 4 0:12 0

Je rovněž odehrána polovina soutěže
Orlické divize mužů, tedy okres-
ního přeboru - skupina západ.
Hrají se dvě skupiny a do finále okres-
ního přeboru postupují první tři druž-
stva z každé skupiny.

1. Sokol Dobruška 9 0 27:5 26
2. TJ Čestice 8 1 26:9 23
3. AŠ Kvasiny A 7 3 23:9 22
4. Sokol Albrechtice 4 5 15:17 13
5. Sokol Kostelec n/O 2 7 9:22 6
6. AŠ Kvasiny B 2 8 8:25 6
7. Sokol Borohrádek 1 9 6:27 3

Odehrána je i polovina soutěže okres-
ního přeboru žáků, po třech turna-
jích je umístění následující

1. Sokol Chleny 6 5 1 13:5 13
2. Sokol Čestice 6 3 3 8:10 8
3. AŠ Kvasiny 6 1 5 6:12 6

a v kategorii žaček

1. AŠ Kvasiny 6 4 2 12:6 12
2. Sokol Chleny 6 4 2 10:8 10
3. Sokol Čestice 6 1 5 5:13 5

Účast na turnajích . . .

V sobotu 22. 11. se v hale gymná-
zia v Rychnově n. Kn. hrála přehazo-
vaná za účasti deseti družstev. Zapojili
se poprvé i naši nejmladší členové od-
dílu, mladší žáci a žačky. Obě družstva
vyhrála své skupiny a nakonec skončila
na pěkném druhém a čtvrtém místě. Z
umístění měli opravdu velikou radost!
V sobotu 28. 11. jsme uspořádali,

pod záštitou OÚ Kvasiny a rovněž v
hale gymnázia, zimní turnaj o ceny v
kategorii krajské soutěže žen. Vítězství
si vybojovalo družstvo Sokola Pouchov
před Kvasinami A, Kvasinami B a Al-
brechticemi.
V neděli 29. 11. pořádala REMA

Rychnov n. Kn. turnaj v minivolejbale.
Přihlásilo se 16 družstev mládeže, která
byla rozdělena do čtyřech skupin. Po
celodenním klání se naše žákyně umís-
tily na výborném druhém místě a žáci
na místě pátém, což považujeme za
úspěch.

Brigádnická činnost oddílu . . .

V roce 2003 byly dokončeny úpravy
po rekonstrukci dvou hřišť z roku 2002,
drobné nátěry, úklid listí v areálu i
v aleji, vybudován krytý přístavek na
dříví u ohniště, za pomoci obce byl pro-
veden nový kompletní nátěr ocelové tri-
buny, prováděno kropení nově zaseté
trávy a nově byla zastřešena i buňka.
Na všech těchto pracech členové oddílu
odpracovali zdarma celkem 1176 bri-
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gádnických hodin!!!
Výbor volejbalového klubu děkuje

touto cestou Obecnímu úřadu v Kva-
sinách a ostatním sponzorům za spolu-
práci a pomoc při údržbě našeho areálu,
který patří mezi nejlepší v kraji.
Přejeme všem příznivcům sportu a

občanům Kvasin v roce 2004 hodně
zdraví, spokojenosti a zveme vás i v
příštím roce k návštěvě našeho sporto-
viště.

Alois Vavera

Své ANO si řekli

Od vydání minulého Zpravodaje
uzavřeli sňatek Miroslav Mertlík a Jitka
Trejtnarová.
Přejeme Vám hodně zdraví, radosti,

dostatek lásky a vzájemné úcty, abyste
i těžkosti života dokázali překonat.

-jk-

Vítáme

Koncem roku se narodili tito noví
občánci: Hánělová Andrea, Kubcová
Denisa, Suchánková Michaela, Sabina
Karolína Fohlová, Škop Marek a Ková-
řová Lucie.
Novým občánkům přejeme do ži-

vota hodně štestí a šťastným rodičům
gratulujeme.

Blahopřejeme

Vážení čtenáři, ve společenské rub-
rice pravidelně blahopřejeme všem na-
šim spoluobčanům, kteří v příslušném
období dosáhli věku 70 let a více. Po-
kud si někdo nepřeje být zde uveden,
nechť nám to prosím oznámí, jinak vy-
cházíme z údajů evidence obyvatel ve-
deném na obecním úřadě.

Začátkem roku oslaví své naroze-
niny tito naši spoluobčané:

Leden
Marie Rozínková 77 let
Josef Vašátko 73 let
Josef Hofman 72 let
Josef Fryč 78 let

Únor
Marie Přibylová 79 let
Jan Hartman 71 let
Štefan Krajňák 82 let
Jarmila Škodová 73 let
Ladislav Horák 72 let
Miroslav Seibert 71 let
Bedřich Niederle 74 let
Anna Hlaváčková 83 let
Anežka Černá 76 let

Březen
Milada Plištilová 76 let
Jaroslav Vašata 79 let
Věra Fryčová 79 let
Květoslava Matoušová 80 let
Karel Řežábek 73 let
Františka Heimová 75 let
Marie Přikrylová 90 let
Josef Hvězda 79 let
Zdeněk Leden 78 let
Marie Červinková 81 let
Josef Holoubek 77 let
Julie Wimmerová 76 let
Jiřina Piskorová 72 let
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Anna Gunarová 70 let
Miroslav Majzner 81 let
Josef Matuška 71 let
Jaroslav Suchánek 83 let
Milada Růžičková 76 let
Miroslav Kohout 79 let

Všem přejeme pevné zdraví a hodně
duševní pohody do dalších let.
Členové kulturní komise přijdou s

malým dárkem osobně poblahopřát ob-
čanům, kterří v tomto roce slaví 70, 75,
80 a 85 let. Občany, kterým je více, než
85 let navštěvujeme každý rok. Pokud
si někdo nepřeje osobní návštěvu, nechť
to oznámí na obecním úřadě.

Vzpomínáme

Zdeněk Kundrata, klient Ústavu so-
ciální péče zemřel v nedožitých 40 le-
tech.

70 let kvasinské automobilky

V tomto roce uplyne 70 let od za-
hájení výroby automobilů v Kvasinách.
Tato událost (ač vedením závodu ig-
norovaná) je natolik významným da-
tem, že by bylo vhodné zmínit jej i na
stránkách zpravodaje. Pokud bude ze
strany redakce zájem, mohu ať formou
jednoho článku, nebo několika článků
v průběhu celého jubilejního roku, tuto
událost připomenout.
V rámci pátrání po materiálech z

historie kvasinské automobilky, vyhle-
dávám veškeré obrazové a písemné do-
klady, které by pomohly přiblížit vý-
znamné události i běžný život v závodě.
Jednou z významných událostí v

historii nepříliš vzdálené, byla návštěva
zástupců koncernu VW v Kvasinách.

Ta proběhla dne 28.května 1991 za
značného zájmu kvasinských občanů.
Toho dne přistála na upravené ploše v
závodě helikoptéra, ze které vystoupili
zástupci koncernového vedení.

Tuto událost sledovalo podél oplo-
cení závodu značné množství lidí. Byl-li
mezi nimi někdo takový, kdo má z to-
hoto dne fotografie, byl bych velice rád,
kdyby se mi ozval. Obdobně to platí i o
přistání helikoptéry na louce u volejba-
lových hřišť, které proběhlo v přibližně
stejné době.

Při této příležitosti bych chtěl oslo-
vit všechny obyvatele Kvasin, kteří
mají doma nějaké obrazové, nebo pí-
semné doklady související s existencí
automobilky v naší vesnici a jsou
ochotni tyto materiály zapůjčit k je-
jich okopírování, nechť mě kontak-
tují buď přímo na tel. 494 553 061,
494 553 065, Fax: 494 553 412, e-mail:
vladimir.holoubek@skoda-auto.cz,
nebo prostřednictvím redakce kvasin-
ského zpravodaje. Veškeré materiály
budou za použití moderní reprografické
techniky okopírovány pro potřeby ar-
chivu závodu a originály následně vrá-
ceny majitelům. Předem děkuji.

Vladimír Holoubek

Obytná zóna

Jistě jsme mnozí zaregistrovali, že
se mnoho místních komunikací, umís-
těním příslušného dopravního značení,
proměnilo v tkzv. obytnou zónu. Při-
pomeňme si proto, jak vymezuje zákon
č. 361/2000 Sb. o provozu na pozem-
ních komunikacích tento pojem. Uvá-
díme jenom paragrafy a odstavce, které
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se obytné zóny přímo týkají nebo s ní
souvisí.

Vjíždění na pozemní komunikaci
§23

(1) Při vjíždění z místa ležícího
mimo pozemní komunikaci na pozemní
komunikaci musí dát řidič přednost v
jízdě vozidlům nebo jezdcům na zvířa-
tech jedoucím po pozemní komunikaci
nebo organizovanému útvaru chodců
nebo průvodcům hnaných zvířat se zví-
řaty jdoucím po pozemní komunikaci.
To platí i při vjíždění ze stezky pro cyk-
listy nebo z obytné nebo pěší zóny na
jinou pozemní komunikaci.

Provoz v obytné a pěší zóně
§39

(1) Obytná zóna je zastavěná ob-
last, jejíž začátek je označen do-
pravní značkou „Obytná zónaÿ a ko-
nec je označen dopravní značkou „Ko-
nec obytné zónyÿ.
(3) V obytné a pěší zóně smějí

chodci užívat pozemní komunikaci v
celé její šířce, přičemž se na ně nevzta-
huje §53. Hry dětí na pozemní komuni-
kaci jsou dovoleny jen v obytné zóně.
(5) V obytné zóně a pěší zóně smí

řidič jet rychlostí nejvýše 20 km/h. Při-
tom musí dbát zvýšené ohleduplnosti
vůči chodcům, které nesmí ohrozit; v
případě nutnosti musí zastavit vozidlo.
Stání je dovoleno jen na místech ozna-
čených jako parkoviště.
(6) Za účelem organizování dopravy

může obec v obecně závazné vyhlášce
obce vydané v přenesené působnosti
vymezit místní komunikace nebo jejich

úseky v obytné zóně, které nelze užít ke
stání nákladního vozidla2) nebo jízdní
soupravy2).
(7) V obytné zóně a pěší zóně musí

chodci umožnit vozidlům jízdu. To platí
i pro děti hrající si v obytné zóně.

2) Zákon č. 38/1995 Sb., o tech-
nických podmínkách provozu silničních
vozidel na pozemních komunikacích, ve
znění pozdějších předpisů.
Vyhláška č. 102/1995 Sb., o schvalo-
vání technické způsobilosti a technic-
kých podmínkách provozu silničních vo-
zidel na pozemních komunikacích, ve
znění pozdějších předpisů.

§58

(1) Cyklista mladší 15 let je povinen
za jízdy použít ochrannou přílbu schvá-
leného typu podle zvláštního právního
předpisu2) a mít ji nasazenou a řádně
připevněnou na hlavě.
(2) Dítě mladší 10 let smí na sil-

nici, místní komunikaci a veřejně pří-
stupné účelové komunikaci1) jet na jízd-
ním kole jen pod dohledem osoby starší
15 let; to neplatí pro jízdu na chodníku,
cyklistické stezce a v obytné a pěší zóně.
(3) Na jednomístném jízdním kole

není dovoleno jezdit ve dvou; je-li však
jízdní kolo vybaveno pomocným seda-
dlem pro přepravu dítěte a pevnými
opěrami pro nohy, smí osoba starší 15
let vézt osobu mladší 7 let.
(4) Cyklista nesmí jet bez držení ří-

dítek, držet se jiného vozidla, vést za
jízdy druhé jízdní kolo, ruční vozík, psa
nebo jiné zvíře a vozit předměty, které
by znesnadňovaly řízení jízdního kola
nebo ohrožovaly jiné účastníky provozu
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na pozemních komunikacích. Při jízdě
musí mít cyklista nohy na šlapadlech.
(5) Za jízdní kolo se smí připo-

jit přívěsný vozík, který není širší než
800mm, má na zádi dvě červené od-
razky netrojúhelníkového tvaru umís-
těné co nejblíže k bočním obrysům vo-
zíku a je spojen s jízdním kolem pev-
ným spojovacím zařízením. Zakrývá-li
přívěsný vozík nebo jeho náklad za sní-
žené viditelnosti zadní obrysové červené
světlo jízdního kola, musí být přívěsný
vozík opatřen vlevo na zádi červeným
neoslňujícím světlem.

1) Zákon č. 13/1997 Sb., o pozem-
ních komunikacích, ve znění pozdějších
předpisů.

2) Zákon č. 38/1995 Sb., o technic-
kých podmínkách provozu silničních vo-
zidel na pozemních komunikacích, ve
znění pozdějších předpisů.
Vyhláška č. 102/1995 Sb., o schvalo-
vání technické způsobilosti a technic-
kých podmínkách provozu silničních vo-
zidel na pozemních komunikacích, ve
znění pozdějších předpisů. -vk-
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Poznámka redakce:

V minulém čísle zpravodaje trochu zaúřadoval redakční šotek. V článku Tenisový turnaj má
být správně „. . . třetí místo obsadil Pavel Ulrich a Václav Brandejsÿ (nikoliv Richard Poláček).
Ve splečenské rubrice se nám popletla roční období a zapomněli jsme na 81. narozeniny paní
Marie Šremrové.
Děkujeme za pochopení a omlouváme se. redakce
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